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Närvarande: Ann-Britt Bengtsson, Carina Ståhlgren, Anna Sognefur. Inbjudna Martin 
Karlsson och Mohamad Al-Hindi planarkitekter Vetlanda Kommun. 

• Martin gick igenom den ortsanalys vi lämnat april 2020. Vi bestämde att vi ska 
ha ett gemensamt möte april 2022 där vi bjuder in till en dialog med boende i 
Korsberga, Lemnhult och S Solberga. Datum bestämdes till den 21 april kl 
18,30. Förslag kom att vi även ska bjuda in Elin Bexell som ansvarar för de 
250 tkr som tilldelas Korsberga 2022. Anna gavs uppdraget att boka 
Bygdegården och att ringa Elin Bexell. 

• Vi har fått påpekande angående trafiksituationen i Korsberga. Det gäller dålig 
belysning vid övergångsställena och trafikanterna har svårt att hålla 
hastigheten trots att det gjorts åtgärder. önskemål om övergångsställe i södra 
delen av samhället vid Bygdegårdsvägen det skulle betyda att barnen skulle få 
en säkrare väg till skolan och slippa gå på trottoaren utmed väg 31. Det har 
också kommit en fråga om de som kör insatsledarnas bil inte behöver ha 
blåljusen på för att få ha en högre hastighet. Vi skickar dessa frågor vidare. 

• Vi diskuterade även renovering och tillbyggnad av skolan och förskolan. Samt 
vägarna runt Österäng och förskolan. 

• De som jobbar på österäng och Korsberga Förskola och även personer 
boende i samhället efterlyser vaktmästarna. Boende i samhället tror att det är 
dem som ska sköta parken vid förskolan, grönområden samt torget. Vi skickar 
även denna fråga vidare. 
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